
ة ا  ال ال بل

ل الادارة   نائ رئ م

لاد:  خ ال   22/5/1962تار

ــ  ـ ل ف ـ ال ئ ـ نائـ ال ـة م اه ـ بل ـ ال ول عــ  Orangeشـغل ال ــ ــ العــام ال ــ الأم ــا وم ق ق الأوســ وأف ــ ال
ــارع فــي  ــ إدارة ال مــات العامــة، م ة، الأمــ وال ات ــ والاســ ــة، ال ن ون القان ــ ــ أيــار  Orangeال ب م غــ  2005ال

ون  ـ اً لإدارة ال يــ ان م ــا  ــى الآن.  ـ ثانـي  وح ـ ت ـة م ن ـى آيـار  2001القان م 2005ح ــ ل ـ ت  Orange( فـي م
ب). غــ  ال

ا   ـ شـ ب م غـ ع ال و فـ ـ ـ اب ع ـة لـ ب ن ون القان ـ يـ إدارة ال ـ م ـة م اه ـ بل ـ ثانـي  1998وشـغل ال ـى ت ح
2001 .  

ـة علـى  اه ـ بل ـل ال ا في ح م العالي م معهـ دراسـات الإدارة العل بلـ ة م جامعة  1992ال ل راسـات الع م العالـي فـي ال بلـ وال
ـا فـي  ن ف ز  ل   .1987ت

  2021/4/19 بتاريخ انيس حمداني بالسيد استبداله تموقد 

 

Mr. Taieb Belkahia 

Vice-Chairman of the Board or Directors 

Date of birth: 22/5/1962 

Mr. Taieb Belkahia currently is the EVP of MENA and the General Secretary of Legal Affairs, 
Regulation & Synergy, PMO and Operational Synergies at Orange Morocco since May of 2005 
till now. He held the position of Director of Legal Affairs from Nov. 2001 to May 2005 at MEDI 
TELECOM (Orange Morocco). 
Prior to that Mr. Belkahia was the Director of Legal Department from Feb. 1998 to Nov. 2001 at 
ABN Amro Bank (Morocco). 
Mr. Taieb earned his Diploma from the Institute of Higher Management Studies HEM Cycle in 
1992 and the Diploma from the Toulouse Notary School in 1987.  

Mr. Taieb Belkahia was replaced by Mr. Anis Hamdani in 19/4/2021 

 

 

 

 



 

اني  ال ان ح

ل الادارة  ع م

لاد  خ ال 9/4/2022تار  

 

امج  ف لل ئ ال اني م ال ّ غل ال أن ح ل في وال Orange ة ال   ة ال قة ال ا في ال ن ة ، ف

الات.  20ت على  ه وق عاماً في إدارة الات لى م ات في 8ع  2021ت الأول  1في ت له س ئ  ع  نائ ال

اق). ان والع ق الأوس (م والأردن ول قة ال ة والأداء في م  لل

انيان  عة في ال ح ي   2011 عام لل امه إلى ام ل ان ي، ق ات ل الاس Orange ق الأوس   ال

ا في عام  ال إف ولاً 2013وش ان م ق ذاته، ح  ة ع في ال اجح ل مج ال اذ وال الاس Airtel  .ن ال ا فاس وس ر ب  

اني  له إضافة إلىشغل ال ح ة والأداءانائ رئ ي م ف ع ل إدارة ، ل ة م ات ع ل ل م ش م

الات ( Orangeللات اً م   )، حال  Orange  Data ،Orange Sodetel ةالأردن وش  ي م  ح ، ل على إدارة الع ع

قافات  دة ال ع ق م عة،  ضالف ارع م مات م لاق خ ا في ذل إ 4G   ّ ارة وال ل لـ وعادة ت العلامة ال Orange 

.  م

اني وق شغل ق ال ح عة  اً سا ال في م ي/ ت الأع ات ال ال الاس اص الإدارة في م ي م ال الات"الع ، "ات

ة ة ال ها الإمارات الع ا ومق ال الا،  ة واسعة في م غل خ ات وال ات له  ل س ل ع ار أول في ف م

Olivier Wyman في دبي و  Cap Gemini Consulting ع   الات في ج غلي الات ل مع م ، ح ع س ار و في 

اء العال  ارع  علىأن ي م ال الاتالع ال أو إدراة الا في م لة، ت الأع ات، إعادة اله لاق ال ل، إ ة، ال ات س

ارع غلي الهاتف  م ل م د. ال ال  

اني حاصل ار ال ح ة م ساي ب  ول ال ال اج في الأع الإدارة  درجة ماج في الاضافة الى، على شهادة ال

ار  الات /  ي للات عه ال مات) م ال عل ا ال ج ل الات (ت ت ة) والات ال . - 9(ت ال جامعة دوف  

اله ت ة اس ارخ ال ل ب ا ال  2021/10/17 م

 

 

 

 



Mr. Anis Hamdani 

Member of the Board or Directors 

Date of birth: 9/4/1975 

With an experience of over 20 years in Telecommunications Management, Anis Hamdani is 
Chief Programs and Transformation Officer of Orange France in the Great South East Region. 
His position started on October 1st 2021, following 8 years as VP Governance and Performance 
covering the Middle-East Region (Egypt, Jordan, Lebanon and Iraq).  

Anis joined the Group in 2011, as Strategic Planning Director, before joining the Middle East and 
North Africa region at Orange in 2013, where he was also in charge in parallel of the successful 
acquisition and post-merger integration of Airtel Burkina Faso and Sierra Leone. During his 
position as VP Governance and Performance, Anis sat at the board of Directors of Mobinil for 
Telecommunication (now Orange Egypt), Orange Data, Orange Jordan and Sodetel companies 
and managed several multicultural transversal teams in various projects including 4G launch, 
rebranding and transformation or Orange Egypt. 

Previously, he held several managerial positions within Etisalat Group based in the UAE in 
Strategic Marketing / business development, and had an extensive Strategy and Operational 
consultant career as Senior Associate in Olivier Wyman in Dubai and Cap Gemini Consulting in 
Paris and Boston, working exclusively for Telecommunications Operators across the globe on 
various projects covering strategy, transformation, products launch, organization restructuring, 
business planning or new mobile operators launch project management.  

Anis has a Master’s Degree in International Business from Sciences Po Paris and holds a double 
Master’s Degree in Management (with a Finance specialization) and Telecommunications (with 
an IT specialization) from the Institut National des Telecommunication / Paris 9 – Dauphine 
University. 

Mr. Anis Hamdani was replaced by Mrs. Mireille El Helou in 17/10/2021 


